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استان فارساستان فارس
کازرون

فرماندار شهرستان کازرون خبر داد؛
راه اندازی دو مرکز جدید 

واکسیناسیون در شهر کازرون

 

 
دو مرکز جدید واکسیناسیون در شهر کازرون راه اندازی شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
ویژه شهرستان کازرون، با پیگیری های علی مظفری فرماندار 
در  تسریع  و  شهروندان  حال  رفاه  کازرون جهت  شهرستان 
انجام تزریق واکسن کرونا، دو مرکز دیگر، علاوه بر مرکز 
۹ دی جهت انجام واکسیناسیون در شهر کازرون اختصاص 

یافت.
اول  مرکز  گفت:  خبر  این  بیان  با  فارس  استاندار  معاون 
المهدی واقع در کمربندی خرمشهر  واکسیناسیون درمانگاه 
نرسیده به مسجد الزهرا، قرار دارد و از روز گذشته فعالیت 

خود را آغاز کرده است
درمانگاه  واکسیناسیون  دوم  مرکز  کرد:  اضافه  مظفری 
با  که  است  قدمگاه  خیابان  در  واقع  خرداد(   ۱۵( یاسمین 
نظام پزشکی در  بهاری سازمان  مساعدت و همکاری دکتر 
 24 ظرف  امیدواریم  و  بوده  وسایل  تدارک  و  تجهیز  حال 

ساعت آینده فعال شود.
به گفته او، درمانگاه یاسمین برای افرادی که توانایی حضور 
در مرکز را ندارند، به صورت سواره و خودرویی نیز تزریق 

واکسن را انجام خواهد داد.

خشت

صعود کوهنورد خشتی به قله 
دماوند بام ایران

 

ساجدی  مصطفی  سید  هاشمی:  علی  سید  خبری/  سرویس 
دراک  کوهنوردی  گروه  همراه  به  خشتی  جوان  کوهنورد 
شیراز و گروه کوهنوردی مهر تخت جمشید به قله دماوند 

مشهور به بام ایران صعود کرد.
بام  شیرکوه  قله های  نیز  این  از  پیش  خشتی  کوهنورد  این 
کهکیلویه  مستان  قاش  کرمان،  استان  بام  هزار  یزد،  استان 

و بویر احمد،
و خلنو بام استان تهران را فتح کرده بود.

سید مصطفی ساجدی از خشتی های مقیم شیراز است.

بیضا

بازگشایی راه مواصلاتی شیراز-بیضا 
پس از ۵ سال 

با پیگیری نماینده مردم شریف شهرستان های سپیدان و بیضاء 
راه مواصلاتی شیراز-بیضا پس از ۵ سال بازگشایی شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از گروه استان های باشگاه 
ساخت  دلیل  به  که  بیضا  شیراز-  جاده  جوان،  خبرنگاران 
پروژه ملی آزادراه شیراز - اصفهان مسدود شده بود، پس از 
۵ سال با پیگیری های مستمر و تشکیل جلسات مکرر محسن 
علیزاده نماینده مردم شریف شهرستان های سپیدان و بیضاء و 
همراهی و همکاری معاونین وزرای دفاع و راه و شهرسازی 

و مسئولین استانی بازگشایی شد.
محسن علیزاده با بیان این مطلب افزود: بسته شدن این جاده و 
استفاده از جاده قدیم مشکلاتی را برای رفت و آمد رانندگان 
ایجاد و سوانح زیادی طی این سال ها اتفاق افتاده بود که با 

پیگیری های انجام شده این مهم انجام شد.

ارسنجان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
ارسنجان خبر داد؛

آغاز برداشت ذرت علوفه ای
 در ارسنجان

برداشت  آغاز  از  ارسنجان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
ذرت علوفه ای در سطح ۴۰۰ هکتار از مزارع این شهرستان 

خبر داد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 

از  معمولًا  ارسنجان  در  علوفه ای  ذرت  کرد: کشت  تصریح 
اوایل تیرماه شروع و برداشت آن از اواخر شهریور تا اواخر 
در  کاشت  هنگام،  زود  کشت  در  اما  می شود  انجام  مهرماه 
اوایل خرداد و برداشت از اوایل شهریور ماه تا نیمه اول آبان 

ماه انجام می شود.
استفاده  مزرعه،  رشد  یکنواختی  رشد،  دوره  کوتاهی  وی؛ 
کمتر از آب، کاهش خطر سرمازدگی اواخر فصل و افزایش 
بهاره  جوی  نزولات  از  استفاده  سطح،  واحد  در  عملکرد 
کشت  مزایای  از  را  تابستان  اوایل  در  تازه  علوفه  تولید  و 
زود هنگام ذرت علوفه ای برشمرد. حسینی خرمی، میانگین 
عملکرد در هکتار ذرت علوفه ای در این شهرستان را ۶۰ تن 
به  قریب  می شود  پیش بینی  افزود:  و  عنوان کرد  هکتار  در 
۲۵۰۰ تن ذرت علوفه ای تولید شود که علاوه بر تأمین نیاز 
واحدهای دامپروری صنعتی و سنتی شهرستان، به شهرستان ها 

و استان های همجوار نیز ارسال می شود.

استان بوشهراستان بوشهر
عضو شورای اسلامی شهر بوشهر:
گمانه زنی ها در مورد انتخاب 
شهردار بوشهر صحت ندارد

برخی  در  گمانه زنی ها  بوشهر  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
رسانه ها در مورد انتخاب شهردار جدید بوشهر را رد کرد.

بوشهر  در  فارس  خبرنگار  با  گفتگو  در  زندی نیا  ایمان 
درخصوص شایعات مطرح شده توسط برخی رسانه ها درباره 
اظهار داشت: در جلسه شورای شهر  بوشهر  انتخاب شهردار 
تصدی  گزینه های  از  دعوت  جهت  برنامه ریزی  بوشهر 
خواهد  صورت  خود  دفاع  برای  بوشهر  بندر   شهرداری 

گرفت.
عضو شورای اسلامی شهر بوشهر درخصوص شایعات مطرح 
شهر  شورای  اعضای  گفت:  جدید  شهردار  درخصوص  شده 
انتخاب  به  شده  تهیه  شاخص های  جدول  مبنای  بر  بوشهر 
شهردار جدید خواهد پرداخت و از مردم انتظار داریم که به 

شایعات توجهی نکنند.
رضایی،  علی  مهدی  اسماعیلی،  حمیدرضا  حیدری،  حسین 
گزینه  پنج  حاضر  حال  در  حیدری  پوربهی، صدراله  مهدی 

مطرح شورا هستند.

گناوه

عضو شورای شهر: 

ابهام های طرح بوستان گردشگری 
گناوه برطرف شود

 

رئیس کمیسیون حقوقی، معاملات و املاک شورای اسلامی 
شهر گناوه گفت: ابهام ها و نقدهایی که در احداث بوستان 
برطرف  باید  است  آمده  وجود  به  شهر  این   گردشگری 

شود.
سمیه مرادی در گفت وگو با خبرگزاری جمهوری اسلامی 
از جمله طرح های مهم است که  بوستان گردشگری  افزود: 
قطعه ها  واگذاری  موضوع  و  اجرا  به  راجع  جدی  نقدهای 
ادارات  طرفی  از  و  دارد  وجود  سرمایه گذاری  متقاضیان  به 
ذی ربط، مدعی هستند که هیچ گونه مجوزی از آنها اخذ نشده 
است و رئیس شورای پنجم به صراحت اعلام کرده که این  

طرح مصوبه ای ندارد.
وی اظهار داشت: برای تعیین تکلیف  وضعیت این طرح به 
معاملات شورای  و  املاک  رئیس کمیسیون حقوقی،  عنوان 
جلسه ای  که  دادم  انجام  شور  این  رئیس  با  مکاتبه ای  شهر، 
برگزار  رسانه ها   حضور  با  مرتبط  دستگاه های  حضور   با 

شود.
موضوع  خاص  اهمیت  به  توجه  با  امیدوارم  افزود:  مرادی 
آن گونه که در نامه به رئیس شورا آوردم، باید تصمیم هایی 
شهرداری  حقوق  و  عمومی  منافع  و  حقوق  از  که  گرفت 
صیانت و بستری امن و شفاف برای سرمایه گذاری و رونق 

اقتصادی و اشتغال فراهم شود.
رئیس کمیسیون حقوقی، معاملات و املاک شورای اسلامی 
توسعه  عطش  و  عقب ماندگی ها  جبران  گفت:  گناوه   شهر 
یافتگی، ما را نباید در مسیری قرار دهد که مانعی جدی برای 
توسعه شود و توسعه پایدار حکم می کند از منابع بین نسلی 

محافظت کنیم.
در  که  است  ناپذیر  خدشه  اصل  قانونمندی  کرد:  بیان  وی 
صورت نادیده انگاشتن، زمینه برای تضییع حقوق عمومی و 

ایجاد رانت فراهم می شود.
پلاژ،   آبی،  پارک  گناوه   گردشگری  بوستان  طرح   در 
آلاچیق،  ورزشی،  فضاهای  کپری،  اقامتگاه های  رستوران، 
کافی شاپ، پارک کودک، بازی های الکترونیکی و تورهای 

تفریحی دریایی پیش بینی شده است.
گردشگرپذیر  نقاط  از  گناوه  شهرستان  مرکز  گناوه  شهر 

استان بوشهر و جنوب کشور است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

آزمایشگاه و مرکز سی تی اسکن 
در بخش جدید کرونایی بندرعباس 

راه اندازی می شود

از  هدف  گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
این  نزدیک  آینده  در  که  است  این  جدید  بخش  راه اندازی 
مکان به مرکز رسیدگی تبدیل شود و همچنین هم آزمایشگاه 
و هم مرکز سی تی اسکن در این بخش راه اندازی خواهد شد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از بندرعباس، حسین فرشیدی 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در مراسم افتتاح بخش 
به  اشاره  با  بندرعباس  دائمی  نمایشگاه  محل  در   19 کووید 
محرم  ماه  اول  دهه  در  بهداشتی  شیوه نامه های  بهتر  رعایت 
سال جاری نسبت به سال گذشته اظهار داشت: کاهش آمار 
مبتلایان کرونا و مرگ از نتایج رعایت خوب شیوه نامه های 

بهداشتی توسط مردم و عزاداران حسینی است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به راه اندازی 
در  کرد:  بیان  جدید،  محل  در   19 کووید  جدید  بخش 
در  اولیه  درمان  دوره  اتمام  از  پس  بیماران  حاضر  حال 
بیمارستان های دیگر برای دریافت خدمات بهتر به این مکان 

منتقل می شوند. 
داریم  نگه  به خوبی  را  فضا  بتوانیم  اگر  بیان کرد:  فرشیدی 
بیمارانی که به اینجا مراجعه می کنند با روحیه ای باز و بهتر 
از شرایطی که بر بیمارستان ها حاکم است، خدمات درمانی 

را دریافت خواهند.
وی با تأکید بر اینکه هدف این نیست که بیمار فقط درمان 
شود، گفت: از آنجایی که بیمار به علت بستری چند روزه 
در بیمارستان اذیت می شود لذا پس از ترخیص از بیمارستان 
و  روحی  لحاظ  از  و  کند  استراحت  می تواند  مکان  این  در 

روانی درمان شود.
در  بخش  این  نقش  اشاره  با  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
این  کرد:  تأکید   19 کووید  بیماران  آگاهی  سطح  افزایش 
امکان برای بیماران فراهم می شود که پس از دریافت خدمات 
درمانی با اطلاعات کامل به منزل بروند و قرنطینه خانگی را 

ادامه دهند.
فرشیدی یادآور شد: روزهای گذشته به دفعات درخصوص 
کمبود تخت سخن گفتم تا جایی که استاندار تذکر دادند که 
ایجاد  جامعه  در  نکنید چرا که  بیان  را  تخت  گلایه کمبود 

حساسیت می کند. 
راه اندازی  برای  مختلف  از سالن های  بازدید  به  اشاره  با  وی 
بخش جدید گفت: سالن هایی که مورد بررسی قرار گرفتند 
حداکثر ظرفیت 50 تخت را داشتند که برای راه اندازی بخش 
1000 تختخوابی که استاندار قول داده بودند، مناسب نبود و 
تأمین امنیت و نیروی درمانی برای مکان های مختلف سخت 

بود.
نمایشگاه  اینکه  بیان  با  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
بخش  یک  راه اندازی  برای  کافی  ظرفیت  و  توان  از  چون 
پس  استانی  مسئولان  همکاری  با  کرد:  تصریح  داشت،  را 
این مکان، فرآیند راه اندازی بخش جدید در  از قطعی شدن 
درخصوص  برنامه ریزی ها  تمام  و  گرفت  قرار  کار  دستور 

تأمین نیروی انسانی، دارو و تهویه صورت گرفت.
آغاز  مرکز  این  در  بیماران  پذیرش  اینکه  بیان  با  فرشیدی 
بیمارستان  از  ترخیص  از  پس  بیماران  کرد:  اظهار  می شود، 
به این مکان مراجعه می کنند تا دوره درمان آنها تکمیل و 
سایر بخش های بیمارستان به بیماران غیر کوویدی اختصاص 

داده شود.
مدیر منطقه 6 عملیات انتقال گاز 

خبر داد؛
جلوگیری از تخلیه 27 کیلومتر گاز 

خط لوله هفتم سراسری
مدیر منطقه 6 عملیات انتقال گاز از انجام عملیات تعمیرات 
اضطراری رفع نشتی بادب درین شیر لانچر ایستگاه 343 خط 
گاز  کیلومتر   27 تخلیه  از  جلوگیری  و  سراسری  هفتم  لوله 

طبیعی خبر داد.
با  اظهار کرد:  بندرعباس، علیرضا عربلو  از  ایلنا  به گزارش 
خط   343 کیلومتر  در  لانچر  شیر  سرویس  برنامه  به  توجه 
56 اینچ و تخلیه بادی درین، گزارشی از نشتی شیر به دلیل 
عمل  ابتکار  با  که  شد  دریافت  داخلی  خوردگی  و  سایش 
تعمیرات خطوط  و  شیرهای خودکار  مجموعه  در  کارکنان 
لوله، در کوتاه ترین زمان از نشت و هدر رفت گاز جلوگیری 

شد.
عربلو ضمن اشاره به جزئیات انجام این عملیات گفت: پس از 
تزریق گریس آب بند، نشتی بادی درین بسیار کاهش پیدا 
کرد و با اعمال چسب بلزونا محل نشتی ترمیم شد تا ضمن 
جلوگیری از تخلیه 27 کیلومتر از گاز خط لوله از محدودیت 

و قطع گاز مصرف کنندگان خانگی و صنعتی در استان های 
بلوچستان جلوگیری  هرمزگان، جنوب کرمان و سیستان و 

به عمل آید.

مدیر درمان تأمین اجتماعی هرمزگان:
بیمه شدگان تأمین اجتماعی هزینه 

درمان کرونا پرداخت نمی کنند
مدیر درمان تأمین اجتماعی هرمزگان گفت: سازمان تأمین 
تأمین  بیمه شدگان  بستری  اجتماعی همه هزینه های خدمات 
دانشگاهی  و  دولتی  مراکز  در  کرونا  به  مبتلا  اجتماعی 

پرداخت می شود.
مریم  خلیج فارس،  مرکز  صداوسیما  خبرگزاری  گزارش  به 
توسط  بیماران  دیگر  هزینه  پرداخت  درخصوص  امیری 
کاهش  طرح  تصویب  با  امسال  گفت:  هم  اجتماعی  تأمین 
هزینه های درمان  بخش بستری، در مناطقی که سازمان تأمین 
خدمات  همه  سازمان  این  ندارد،  ملکی  بیمارستان  اجتماعی 
درمانی در تعهد را در بیمارستان های دولتی پرداخت می کند 

و بیمه شدگان فرانشیز ۱۰ درصدی را هم دیگر نمی پردازند.
وی افزود: در شهرستان هایی که سازمان تأمین اجتماعی مراکز 
ملکی دارد نیز برای حمایت و دسترسی بهتر مستمری بگیران، 
هزینه همه خدمات بستری در تعهد بیمه برای افراد بالای ۶۵ 
سال در بیمارستان های دولتی و دانشگاهی پرداخت می شود و 
از پرداخت ۱۰ درصد فرانشیز به این مراکز هم معاف هستند.
بخش  اکنون  گفت:  هرمزگان  اجتماعی  تأمین  درمان  مدیر 
بستری موقت کووید بیمارستان خلیج فارس با ۹ تخت فعال 
است و روزانه حدود صد نفر با مراجعه به این بخش داروهای 

تخصصی کرونا دریافت می کنند.

استان خوزستاناستان خوزستان

مسجد سلیمان

سرپرست معاونت گردشگری اداره کل 
میراث فرهنگی خوزستان خبر داد؛

جذب سرمایه گذار برای 
پروژه شهرک گردشگری گُدار 

مسجدسلیمان

 
 

 
 

فرهنگی  میراث  کل  اداره  گردشگری  معاونت  سرپرست 
خوزستان از صدور فراخوان جذب سرمایه گذار برای پروژه 
مسجدسلیمان  شهرستان  گُدار  گردشگری  شهرک  مجموعه 

خبر داد.
پیمان نبهانی اظهار کرد: صنعت گردشگری به عنوان یکی از 
صنایع برتر درحال توسعه، امروزه جایگاه خاصی در اقتصاد 
کشورها دارد و ممکن است نقش فعال و مؤثری بر بهبود 

ساختار اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی کشورها ایفا کند.
فرهنگی  میراث  کل  اداره  اعلام  براساس  ایسنا  گزارش  به 
منابع  بالقوه  ظرفیت های  به  باتوجه  داد:  ادامه  او  خوزستان، 
آبی موجود در استان خوزستان از قبیل رودخانه ها، تالاب ها 
توسعه  و  سرمایه گذاری  منظور  به  سدها  مخازن  دریاچه  و 
رودخانه ها  آبی،  تأسیسات  منابع،  پیرامون  آبی  گردشگری 
خوزستان  برق  و  آب  سازمان  آبی تاریخی،  سازه های  و 
و  نیرو  وزارت  فی مابین  تفاهم نامه  مبنای  بر  دارد  نظر  در 
نسبت  صنایع دستی،  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت 
ارزیابی کیفی سرمایه گذاران  به منظور  به برگزاری فراخوان 
پروژه شهرک گردشگری گُدار سد مسجدسلیمان اقدام کند.
فرهنگی  میراث  کل  اداره  گردشگری  معاونت  سرپرست 
مجموعه  کرد:  بیان  شهرک  این  توصیف  در  خوزستان 
غربی  شمال  کیلومتری   ۲۵ در  گدار  گردشگری  شهرک 
اندیکا  شهرستان مسجدسلیمان جنب سد گدار در شهرستان 

واقع شده است.
او این طرح را فرصتی مناسب برای سرمایه گذاری در اماکن 
مجموعه  این  افزود:  و  دانست  خوزستان  آبی  گردشگری 
جمله  از  مترمربع،  هزار   ۳۰ اعیانی  و  هکتار   ۵۵ مساحت  با 
معدود مجموعه هایی در کشور است که این قابلیت را دارا 
نظیر  گردشگری  فعالیت های  از  گسترده ای  طیف  تا  است 
و  قایق سواری  صخره نوردی،  کوه نوردی،  طبیعت گردی، 

دوچرخه سواری را در خود جای دهد.
نبهانی اضافه کرد: همچنین مسیر آبی منحصربه فرد حدفاصل 
دریاچه سد گدار تا پائین دست سد شهید عباسپور به طول ۲۵ 

کیلومتر، مناسب قایق سواری و اتوبوس دریایی است.
این طرح توضیح داد: عنوان پروژه  او درخصوص فراخوان 
»بسته سرمایه گذاری شماره یک شهرک گردشگری گُدار« 
نیز  سرمایه گذاری  هزینه  اولیه  برآورد  این که  ضمن  است. 
سه میلیارد و ۴۸۴ میلیون تومان برای تکمیل و بهره برداری 
ـ  اقامتی  و  باگی  زمین  مجموعه  و  فروشگاه  کترینگ،  از 

تفریحی )جمعاً ۱.۵ هکتار( است.

کرد:  خاطرنشان  خوزستان  گردشگری  معاونت  سرپرست 
اسناد  باید  سرمایه گذار  کیفی  ارزیابی  در  شرکت  داوطلب 
مُهر  و  سربسته لاک  پاکت  در  را  شده  خواسته  مدارک  و 
شده، تنظیم و حداکثر تا پایان وقت اداری ۲۴ شهریور ۱۴۰۰ 
نشانی  به  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  سهامی  شرکت  به 
اهواز، بلوار گلستان، ساختمان پنج طبقه، سازمان آب و برق 

خوزستان، دبیرخانه سازمان، تسلیم کند.

آبادان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی آبادان:

مصلاهای آبادان و خرمشهر برای 
بیماران کرونایی تجهیز شدند

حاضر  حال  در  گفت:  آبادان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
حتی یک تخت بستری برای بیماران وجود ندارد و ازاین رو 
هم مصلای نماز جمعه آبادان و هم خرمشهر به منظور بستری 

بیماران کرونایی تجهیز شدند.
به گزارش خبرنگار مهر، شکرالله سلمان زاده در جلسه ستاد 
مدیریت کرونای خوزستان با اشاره به اوضاع بد جنوب غرب 
این استان اظهار کرد: در حال حاضر حتی یک تخت بستری 
برای بیماران وجود ندارد و اورژانس ها مملو از بیماران است؛ 

اکثر بیماران در بخش های اورژانس نگهداری می شوند.
وی با اشاره به اینکه اوضاع به هیچ وجه خوب نیست و ورودی 
به بیمارستان ها به شدت در حال افزایش است، ادامه داد: هم 
مصلای نماز جمعه آبادان و هم خرمشهر برای بستری بیماران 
کرونایی تجهیز شدند؛ همچنین تعداد ۴۲ بیمار در آی سی 

یو و ۴۰ بیمار در انتظار بستری در آی سی یو وجود دارند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی آبادان با هشدار نسبت به شیوع 
نوع  نبودن  شوخی بردار  و  دنیا  در  کرونا  ویروس  لاندا  نوع 
بیماران  درگیر  بیمارستان  پنج  آبادان  در  تصریح کرد:  دلتا 
کرونایی هستند و در ۲۴ ساعت گذشته هفت فوتی گزارش 
شده که نسبت به جمعیت ۷۰۰ هزار نفری باید در نظر گرفته 
جزو  که  شده  گزارش  نیز  فوتی   ۱۷ با  روزی  البته  شود؛ 

روزهای مرگبار بوده است.
سلمان زاده با اشاره به اینکه افزایش ظرفیت آی سی یو تنها 
تجهیزات و اتاق نیست بلکه به پرسنل نیز نیاز است، افزود: 
از حدود ۷۰۰ بیمار شناسایی در روز به ۴۰۰ نفر رسیده ایم که 
توسعه فضای درمانی چاره کار نیست ولی باید خود بیماری 
را کنترل کرد؛ همچنین در این راستا باید جلوی برگزاری 
مراسم مختلف را گرفت و رعایت پروتکل های بهداشتی را 

افزایش داد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

گچساران

مدیر جهاد کشاورزی گچساران:
کشت ذرت در گچساران 

نسبت به پارسال 2۰ درصد افزایش 
داشته است

 
 

 

هکتار  هزار  امسال  گفت:  گچساران  کشاورزی  جهاد  مدیر 
از زمین های کشاورزی این شهرستان زیر کشت ذرت رفته 

است.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
بیان  با  گچساران  کشاورزی  جهاد  مدیر  زاده  عطا  یاسوج، 
از زمین های کشاورزی گچساران  امسال هزار هکتار  اینکه 
زیر کشت ذرت رفته است، گفت: سطح زیر کشت نسبت به 
پارسال ۲۰ درصد افزایش داشته است. عطا زاده با بیان اینکه 
با  افزود:  است،  کشور  در  استراتژیک  محصولات  از  ذرت 
هدف حمایت از تولید این محصول علاوه بر خرید تضمینی، 
کشاورزان  اختیار  در  نیز  نهاده  تهیه  برای  کارت  کشاورز 

قرار گرفته است. 
او اضافه کرد: ذرت به صورت دانه ای، علوفه ای و شیرین در 
گچساران کشت می شود. مدیر جهاد کشاورزی گچساران با 
بیان اینکه همه سطح زیر کشت ذرت در گچساران به روش 
مکانیزه و آبیاری نوین کشت می شود افزود: کاهش مصرف 
آب، افزایش راندمان، کاهش هزینه های تولید از مزایای این 

کشت است.
صنعت  و  طیور  دام  خوراک  در  ذرت  داد:  ادامه  عطازاده 
کشور  نیاز  مورد  ذرت  از  زیادی  بخش  که  دارد  مصرف 

وارداتی است.
 او افزود: کار برداشت ذرت علوفه ای و دانه ای از آبان آغاز 
در  تن   ۷۰ تا   ۶۰ علوفه ای  ذرت  تولید  متوسط  که  می شود 

هکتار و ذرت دانه ای ۸ تن در هکتار است.
 گچساران به دلیل وجود دشت های لیشتر، امامزاده جعفر و 
استان کهگیلویه و  تولید ذرت در  مناسب قطب  آب هوای 

بویراحمد است.

برق  قطعی  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استانداری  اقتصادی  معاون 
افزایش  آن  تبع  به  و  سیمان  عرضه  کاهش  موجب  سیمان،  کارخانجات 

قیمت در سطح بازار شد.
به گزارش خبرنگار مهر، حشمت الله صمیمی دوست در جمع خبرنگاران 
افزود: قطعی برق کارخانجات سیمان و فولاد یک دستور کشوری بود و 

تأمین برق جزو وظایف وزارت نیرو است.

وی با بیان اینکه ما باید واقعیات موجود در بازار را بپذیریم، گفت: وقتی 
جهت  بازار  سطح  در  دلالان  حضور  باشد،  زیاد  تقاضا  و  شود  کم  عرضه 
تحریم های  افزود:  دوست  می شود.صمیمی  زیاد  محصولات  قیمت  افزایش 
ظالمانه قطعاً تأثیر خود را روی بازار نشان می دهد و واحدهای تولیدی ما 
که مواد اولیه را از طریق واردات تأمین می کنند، وقتی نرخ ارز تغییر کند، 
قیمت محصول نهایی نیز افزایش پیدا خواهد کرد و دچار نوسان خواهد شد.

معاون اقتصادی استانداری کهگیلویه و بویراحمد:
قطعی برق کارخانجات سیمان سبب افزایش قیمت در بازار شد


